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POŽIADALI SME MINISTERKU O ZVOLANIE ODVETVOVEJ TRIPARTITY 

 
 

V stredu 7. augusta sa uskutočnilo rokovanie zástupcov Slovenského odborového zväzu 
zdravotníctva a sociálnych služieb a Asociácie nemocníc Slovenska k návrhu Dodatku č. 13 
ku kolektívnym zmluvám vyššieho stupňa. Naša požiadavka valorizácie základných zložiek 
miezd pre nezdravotníckych pracovníkov o 13 % zatiaľ nebola zo strany zamestnávateľov 
akceptovaná.  
 
Dôvodom je podľa zástupcov ANS nedostatok financií v sektore zdravotníctva a povinnosti 
Všeobecnej zdravotnej poisťovne vypracovať ozdravný plán, keďže jej finančný schodok je na 
úrovni cca 160 miliónov eur. VšZP chce krátiť dohodnuté finančné objemy s nemocnicami, čo 
im neumožňuje zaviazať sa k zvyšovaniu platov.  
 
Podľa vyjadrenia zástupcov ANS k požadovanej valorizácii budú môcť pristúpiť za predpokladu 
dofinancovania zdravotníctva zo strany štátu. Preto sme bezprostredne po rokovaní požiadali 
pani ministerku zdravotníctva SR Zuzanu Dolinkovú o zvolanie Odvetvovej hospodárskej a 
sociálnej rady na 9. septembra 2024, kde by sa mala situácia riešiť. „Na tripartitu žiadame 
predložiť aj požiadavky rezortu zdravotníctva do rozpočtu na rok 2025 a výsledky rokovaní 
na Ministerstve financií SR,“ priblížil predseda SOZ ZaSS Anton Szalay. 
 
„Očakávame, že sociálno-demokratická vláda bude situáciu v rezorte zdravotníctva riešiť v 
súlade so svojim Programovým vyhlásením a že nebude svojím okresávaním zdrojov pre 
zdravotníkov, ale aj nezdravotníkov doslova vyháňať ľudí z nášho zdravotníctva do 
okolitých krajín, kde sú lepšie pracovné podmienky a aj lepšie odmeňovanie. Občania SR 
majú v Ústave SR čosi garantované, preto je potrebné to aj plniť,“ konštatoval A. Szalay. 
 
 
 


